
Referat KFU 17.11.2021 19:00-20.30 
 

Til stede: Bjørn Andre (Buvik skole), Marvin Eriksen (Jåra/Råbyda bhg) Cecilie Svaet (børsa bhg), 
Sturla Haugum (Viggja oppvekstsenter avdeling bhg), Cathrin Sunset, Silje Aunet (Ilhaugen bhg), 
Beate Meistad (Børsa skole), Marit Reitan Sandvik (Oterhaugen bhg), Ann Kristin Øiaas (Skaun 
ungdomsskole), Ingvil Hegland (Viggja oppvekstsenter avdelingen barnehage) og Cecilie Marie 
Haugrønning (Venn oppvekstsenter avdeling skole) 

 

Fravær: representant fra: Hammerdalen bhg og Jåra/råbyda oppvekstsenter avdeling skole.  

 

Sak 1: Gå gjennom vedtektene 

- Felles gjennom vedtakene og redigering av forslaget.  
- KFU lager vedtekter/forslag til hvordan FAU i Skaun kommune skal jobbe med slik at det blir 

likheter i alle FAU-ene i kommunen. 

Sak 2: Hvilke saker skal vi ta inn KFU? Drøfter litt løst rundt dette. 

 

Sak 3: Hege Røttereng ønsker 2 representanter fra KFU inn i absolutt prosjektet.  

- Cecilie svaet 
- Marit Reitan Sandvik 
- Ann-Kristin øiaas 

Sak 4: Neste møte: 17, februar 2022 19:00-20:30 SUS 

 

 

Sak til neste møte: 17. mai i Skaun kommune.  

 

 

Referat skrevet av Beate Meistad 
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